

尊敬的旅客/代理人，

自 2021 年 3 月 15 日起，所有搭乘国际航班入境土耳其的旅客（转机旅客和 6 岁以下的儿童除外）必须在航班起飞前 72 小时完成填写“土耳其卫生部在线健康申明表”。

生成的申明表可用手机图片或纸质打印。

请注意，所有旅客（转机旅客和 6 岁以下的儿童除外）必须在始发站完成填写并出示此表，否则将无法搭乘航班。

链接如下：

<https://register.health.gov.tr/>

“土耳其卫生部在线健康申明表”如附件所示。

温馨提示：

该链接由于国内网络受限，可能无法正常打开。请使用 VPN 登录该网站填写。或让土耳其当地的邀请公司或邀请人协助完成填写申报，并将生成后的申明表发送回来，以便于始发值机查验及土耳其入境审核。

Dear passenger /agency,

Passengers travelling to Turkey with our international flights (except transit passengers and passengers under 6 years old) and will enter to Turkey as of March 15,2021 Turkish Time, must submit online Ministry Of Health Of Turkey Traveler Entry Form

via <https://register.health.gov.tr/> within last 72 hours prior to their flights (as mobile display or printed hard copy are acceptable) .

Passengers who do not fill out the online form (except transit passengers and passengers under 6 years old) must be provided to fill the online form prior to their flights.

“Online Ministry Of Health Of Turkey Traveler Entry Form” sample as attachment.

Warm remind , the website might not be reached due to China internet limitation. Please use VPN to log in the site , or ask your invitatory company or inviter in Turkey to help you complete this form . Please prepare the full entry form , in order to present at check-in counter and entry Turkey.

Best regards,